

# REMUS RACING TECHNOLOGY

Von der Rennstrecke auf die Straße / from the racetrack to the street

REMUS Rennsporttechnologie findet man auf nahezu allen Rennstrecken dieser Welt. Die dabei gewonnenen Erfahrungen fließen direkt in die Produktentwicklung und Serienfertigung der REMUS Sportauspuffanlagen ein und garantieren stetige Produktinnovation und höchste Qualität.

Zahlreiche Superbike- und Supersportteams vertrauen seit Jahren auf das Know-how von REMUS. Siege in den unterschiedlichsten nationalen und internationalen Rennsportklassen unterstreichen eindrucksvoll die Leistungsfähigkeit der REMUS High Performance Abgasanlagen.

REMUS Racing Technology can be found on nearly every race track around the world. The technical expertise of racing is transferred straight to our street legal sport exhaust systems. Extensive racing usage provides the necessary feedback for the REMUS technicians to develop and produce REMUS sport exhaust systems and guarantee ongoing product innovation and highest quality.

Since many years numerous Superbike and Supersport teams trust in the know-how of REMUS. Wins in different national and international racing series proved the performance of REMUS sport exhaust systems in an impressive manner.



Jochen Rotter - Austrian Supersport Championship



Yamaha YZF-R1M  
High Performance Racing System



Honda - CBR 1000 RR  
High Performance Racing System

## REMUS RACING SYSTEMS

BMW S 1000 R / BMW S 1000 RR

siehe Seite / visit page 35

HONDA CBR 1000 RR

siehe Seite / visit page 39

SUZUKI GSX-R 600 / 750 / 1000

in Vorbereitung / in preparation

YAMAHA YZF-R6

siehe Seite / visit page 47

YAMAHA YZF-R1M / Yamaha YZF-R1

siehe Seite / visit page 43